
 

 

Protokoll                        Møte nr.: 1/21-23 

Møte: Styremøte i Norges Skytterforbund             Møtedato: Tirsdag 11. mai 2021 kl. 16.30 – 19.00.  

Sted: Møtet ble avholdt på Teams 

Referent:   Per Iversen 

Deltakere: Håvard Larsen (HL), Bjørn Harald Vik (BHV), Tom Lauritzen (TL), Ingrid Stubsjøen (IS),           
Thomas Strøm (TS), Amanda Kristine Hansen (AKH), Sina Busk (SB), Siri Mortensen (SM), Sille Dyptveit (SD),           
Kai-Aleksander Kristiansen (KAK), Knut Inge Kjesbu (KIK) 
 
Fra Adm.: Per Iversen (PI = GS) 
                 
  
Saksliste 
Sak 1/21-23 Godkjenning av protokoll fra styremøte nr. 20, 19. april, 2021 
Sak 2/21-23 Regnskapsrapport pr mars 
Sak 3/21-23 Langtidsplanen, fordeling av oppgaver 
Sak 4/21-23 Arbeidsdeling BIK/Adm/Kretser 
Sak 5/21-23 «Ikke tingvalgte» medlemmer i BIK 
Sak 6/21-23 Prosess for reglementer som skal gjelde fra 1. januar 2022 
Sak 7/21-23 Anleggskartleggingen 
Sak 8/21-23 E-sport; noen tanker og innspill 
Sak 9/21-23 Fysisk utvidet kretsledersamling november 
Sak 10/21-23 Tidsplan frem mot EM 2022 
Sak 11/21-23 Idrettstinget 2021 
Sak 12/21-23 Åpning av aktivitet/Korona 
Sak 13/21-23 Eventuelt 

 

 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

1/21-23 Godkjenning av protokoll fra styremøte nr. 20, 19. april, 2021 
Vedtak: Protokoll fra styremøte nr. 20, 19. april, 2021 godkjennes. 

 
 
 

 

2/21-23 Regnskapsrapport pr mars 
GS redegjorde muntlig som supplement til distribuert 
regnskapsrapport. De nødvendige regnskapsmessige justeringer for 
betalte kostnader som formelt sett ikke tilhører det løpende 
resultatregnskapet for 2021 vil gjennomføres i forbindelse med april-
rapport. Neste omfattende regnskapsrapportering til styret vil være 
halvårsregnskapet. Utover dette vil GS på månedlig basis distribuere 
en aktivitetsrapport til styret, uavhengig av regnskapsrapportering. 
Vedtak: Regnskapsrapport etter april distribueres FS. 
Halvårsrapportering til styremøtet i august.  
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3/21-23 Langtidsplanen, fordeling av oppgaver 
Følgende områder/oppgaver ble fordelt, etter ønske, til de 
styremedlemmer som ikke hadde allerede fastlagte ansvarsområder. 

- AKH: Sportsskyting og Merkevare 
- SD: AntiDoping, Sportsskyting og Inkludering 
- KAK: SkytterAdmin/Teknisk og Anlegg 
- KIK: Miljø, Anlegg (kulefang pistol) og Skytterkretsene 

(større involvering, se også sak 4.) 
Vedtak: Oppgavefordeling vedtatt, med forbehold om at fordelingen 
kan endres når hensiktsmessig. 
 

 
 
 
AKH 
SD 
KAK 
KIK 
 
 

 

 

 

4/21-23 Arbeidsdeling BIK/Adm/Kretser 
Saksunderlag diskutert og tatt til etterretning. Tiltakslisten ansett 
som tilstrekkelig; prioritering bes gjennomført. KIK vil sammen med 
TS og GS arbeide sammen for å få bedre fordeling og løse de 
prioriterte tiltakene.. 
Vedtak: Gi en løypemelding i august, viktig del av kretsleder-
samling, jfr sak 9. 
 

 
 
 
TS/KIK/GS 
 
 

 

 

August 

20. oktober 

5/21-23 «Ikke tingvalgte» medlemmer i BIK 
De medlemmer av BIK som har kommet på plass, ble presentert av 
TS. Disse personene vil offentliggjøres på skyting.no senest 20. mai.  
Vedtak: De presenterte medlemmer av BIK ble godkjent. Endringer 
og utvidelser skal til ny styregodkjenning. 
  

 
 
 
TS 

 

6/21-23 Prosess for reglementer som skal gjelde fra 1. januar 2022 
TL redegjorde muntlig for den planlagte prosessen. Det faktum at 
OL kommer et år senere enn normalt, medfører kort ledetid før 
innføring av nye ISSF-øvelser/reglement, noe Teknisk Komite er 
innforstått med. 
Vedtak: Tatt til orientering. 
 

 
 
 
TL/SB 
 
 

 

 

15. nov 

7/21-23 

 
 

Anleggskartleggingen 
Saksunderlag gjennomgått. Det fremstår som avgjørende at 
svarprosenten økes, så nær 100 % som overhodet mulig. Det er 
dessuten sterkt ønskelig at resultater/analyser fra undersøkelsen blir 
mer omfattende og detaljerte. Kretsene må involveres sterkere, 
både vedrørende purring av besvarelser og løpende dialog rundt 
anleggsutvikling. Ref sak 4 og sak 9. 
Vedtak: Administrasjonen.ble bedt om å komme med en fyldig 
oppdatering til styremøtet i august. 
 

 
 
 
GS 
 
 

 

 

August 

8/21-23 E-sport; noen tanker og innspill 
AKH supplerte muntlig sitt skriftlige saksunderlag vedrørende om 
NSF bør vurdere å utøke sitt tilbud med en eller annen form for E-
sport. Innstillingen var at NSF ikke bør arbeide videre med dette nå. 
Vedtak: E-sport som del av NSF sitt tilbud er en ikke-sak nå. 
Eventuelt opptak av E-sport Forbundet, jfr sak 206/19-21. 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

9/21-23 Fysisk utvidet kretsledersamling november 
HL redegjorde muntlig for sine synspunkter og planer for en slik 
samling. Innspillene ble ansett som gode, og det vil arbeides med et 
stort og viktig arrangement i henhold til diskusjonen på møtet. 
Mange personer og fagområder vil involveres. 
Vedtak: En fysisk utvidet kretsledersamling skal gjennomføres 5. – 
7. november, 2021.  
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10/21-23 Tidsplan frem mot EM 2022 
BHV utdypet muntlig aktuell informasjon fra saksunderlag. Mye 
arbeid gjenstår, men prosessen er godt i gang. 
Vedtak: FS var godt fornøyd med at det nå blir arbeidet etter en 
realistisk plan. 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

11/21-23 Idrettstinget 2021 
HL redegjorde muntlig for status for gjennomføring/todeling av årets 
Idrettsting, primært som oppdatering for nye styremedlemmer. Ingen 
ny informasjon. 
Vedtak: Tatt til orientering. 
 

 
 
 
 
 
 

 

12/21-23 Åpning av aktivitet/Korona 
GS redegjorde muntlig. Aktiviteten er i ferd med å ta seg opp, dog 
fortsatt helt avgjørende med godt smittevern og etterlevelse av 
lokale retningslinjer der det er aktuelt. NM-veka Sommer er ikke 
avklart, beslutning vil fattes av NRK/NIF 21. mai. 
Vedtak: Tatt til orientering. 
 

 
 

 

13/21-23 Eventuelt 
Ingen saker ble formelt behandlet. 
 

  

 

 

 
PI, 13. mai, 2021 


